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مربی تیم ملی باید مدرس و خاک خورده کشتی باشد

نوروزی: عده ای دنبال نمایش هستند
کشتی ایران در سالی که گذشت، کارنامه قابل قبولی 
داشت؛ وقتی به نتایج نگاه می کنیم متوجه می شویم 
که در المپیک و مســابقات جهانــی قهرمانان ایرانی 
ســربلند بودند. امید نــوروزی قهرمان ســابق جهان 
و المپیــک بــا بیان این مطلــب به خبرنــگار روزنامه 
»ایــران« گفــت: »با اینکــه شــرایط کرونایی بــود، اما 
قهرمانان و مربیان این ورزش تلاش خود را کرده اند 
و مــن با ایــن نظر که نتایج به دســت آمــده اتفاقی و 
فی البداهه بودند، موافق نیستم ولی باید بدانیم که 
زمانی می توانیم به عملکردها ببالیم که موفقیت ها 
ادامه داشــته باشد. ما ســال آینده مسابقات جهانی 

صربســتان و بازی هــای آســیایی را پیــش رو داریــم. 
شرایط سخت تر می شود و رقابت های صربستان به 

لحاظ کیفی پرمحتواتر خواهد بود.«
او در ادامــه هــم تأکیــد کــرد: »در ایــن شــرایط آنالیز 
حریفــان بســیار مهــم اســت. افــرادی کــه به عنــوان 
کمیتــه فنی بــا فدراســیون همــکاری می کننــد، باید 
علــم روز را داشــته باشــند و ورزشــکاران و حریفــان 
آنهــا را زیــر ذره بیــن ببرنــد. دیگــر بــا افــکار قدیمی 
نمی شــود پیش رفت به عنوان یک دلســوز کشتی که 
هیــچ خواســته ای از مســئولان ندارد، تأکیــد می کنم 
کــه هر دهــه باید برنامه ها و افــراد فنی تغییر کنند تا 

ایده هــای نوین بــه این ورزش تزریق شــود.« نوروزی 
درباره شــرایط مربیگری در تیم های ملی هم گفت: 
معتقــدم کــه در المپیــک می توانســتیم مدال هــای 
بیشــتری بگیریــم. متأســفانه عــدم آگاهی بــه علم 
کوچینگ ســبب شــد قهرمانانی چون بابک قربانی، 
امیرعلی اکبری، طالب همت پور و محســن قاسمی 
از دسترســی بــه مــدال المپیــک بازبماندنــد. ایــن 
ناکامی هــا حاصل جاه طلبــی و منافع خواهی برخی 
آقایــان بــوده  اســت. مربیان مــا باید در کنار مســائل 
فنــی قهرمانــان را از لحــاظ روحــی و اخلاقــی نیــز 
بســازند. یکی از ناراحتی های من این اســت که افراد 

توانمنــد بیــرون می ماننــد و عــده ای که دنبال شــو و 
نمایــش هســتند می آینــد و بــه درد نمایش جلوی 

دوربین ها می خورند. مربی تیم ملی باید مدرس و 
خاک خورده این ورزش باشد. برخی ها متأسفانه 
در اثــر رفیق بازی هــا مربــی تیم ملی می شــوند و 
چون دانش ندارند، نکات اشتباه را به ورزشکاران 
می آموزنــد. بار دیگر می گویم هیــچ چیزی برای 
خــودم نمی خواهــم امــا انتظــار دارم مســئولان 

کشتی کشور دنبال آدم های بله قربان گو نباشند، به 
افرادی میدان بدهند که دلسوزی و شخصیت لازم 

را داشته باشند.«
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داور ایرانی اسکواش  بازی های آسیایی  هانگژو

مختاری: می خواهم فینال را قضاوت کنم
مهدی مختاری، داور بین المللی اســکواش ایران به دعوت کنفدراسیون آسیا و 
کمیته برگزاری در بازی های آسیایی 2022 قضاوت می  کند. رئیس کمیته داوران 
اسکواش ایران که تجربه قضاوت در بازی های آسیایی جاکارتا را هم دارد، این بار 
در هانگژوی چین در جمع داوران حاضر اســت. او امیدوار است با قضاوت های 
خوبــش راه بــرای حضــور تیــم داوری ایــران در بازی هــای آســیایی بــاز شــود: 

»خوشبختانه دید کمیته داوری 
اســکواش آســیا  کنفدراســیون 
بــه داوران ایرانی خیلی مثبت 
اســت، طوری که من دو ماه در 
قهرمانی آسیا داور اصلی فینال 
امیــدوارم چهــار ســال  بــودم. 
آینده راه برای قضاوت باز شود 
و  تیم داوری ایران در بازی های 
آســیایی را ببینیم  نه فقط یک 
داوران  کمیتــه  رئیــس  داور.« 

فدراسیون اسکواش روند کار داوران ایرانی را خوب می  داند: »با روندی که داوری 
ایران در 8-7 سال قبل داشته، وارد عرصه قضاوت رقابت های آسیایی و جهانی 
شده است.« به نظر مختاری دو دسته داوران برای قضاوت در بازی های آسیایی 
دعــوت می  شــوند: »البته برای بازی های آســیایی داوران گرید قــاره ای و جهانی 
دعوت می  شوند. به همین خاطر بهترین داوران جمع می  شوند. البته اکثر داوران 
حاضر در بازی های آسیایی با میانگین 50 سال به بالا هستند و تنها دو، سه نفری 
40-30 ساله هستیم که قضاوت کنار بزرگان داوری اسکواش افتخار است. البته 

من همه تلاشم را می  کنم تا مسابقه  نیمه نهایی و فینال را قضاوت کنم.«

داورزنی و مرادی فعلًا رئیس فدراسیون هستند
نصرالله پریچهره، سرپرست اداره کل امور مشترک فدراسیون ها تأکید کرد که 
علی مرادی و محمدرضا داورزنی همچنان به عنوان رئیس فدراسیون های 
وزنه برداری و والیبال به کار خود ادامه می دهند. در حالی که این روزها حرف 
از بازنشستگی محمدرضا داورزنی و علی مرادی مطرح است، اما سرپرست 
اداره کل امور مشترک فدراسیون ها در این باره گفت: »داورزنی مجوز ادامه 
کارش در والیبال را از وزارت ورزش پیشین گرفته و تا زمانی که نقض نشود، 
معتبر اســت. رأی صادره درباره علی مرادی هم به تجدیدنظر رفته اســت. 
با توجه به مکاتبات مقام عالی وزارت و پیگیری های صورت گرفته از ســوی 
معاونــت توســعه ایــن وزارتخانه، مرادی هــم فعلًا تا زمانی کــه رأی نقض 

نشود، شرایط حضور در فدراسیون وزنه برداری را دارد.«

قضاوت اکرمی در جام عرب
مرتضی اکرمی داور بین المللی والیبال ایران به دعوت کنفدراســیون آسیا، 
اردیبهشت ماه در بازی های کشورهای عربی خلیج فارس قضاوت می  کند. 

سومین دوره بازی های کشورهای عربی خلیج فارس از 21 تا 23 اردیبهشت 
در چند رشــته و با حضور عربستان ســعودی، امارات متحده  عربی، کویت، 
قطــر، عمــان و بحریــن بــه میزبانــی کویت برگــزار می  شــود کــه اکرمی هم 

رقابت های والیبال را قضاوت می  کند.

هاشمی به اردوی تیم ملی می آید!
حضور علی هاشمی ملی پوش دسته 10۹ کیلوگرم تیم وزنه برداری ایران در 
مرحله اول اردو در پرده ابهام قرار دارد. او که به تازگی از سوی محمدحسین 
برخواه سرمربی تیم ملی به اردوی تیم برای شرکت در بازی های کشورهای 
اسلامی و بازی های آسیایی هانگژو دعوت شده، بر سر دوراهی قرار دارد. چرا 
که به همراه علی داودی دو نماینده ایران در بازی های المپیک توکیو، با توجه 
به نزدیک بودن زمان برگزاری بازی های آسیایی هانگژو و رقابت های جهانی 
اکنون بر سر دو راهی قرار دارند که در کدامیک از این دو رویداد مهم شرکت 
کننــد. به نظر می رســد ایــن وزنه بــردار ایلامی با توجه به اینکــه رقابت های 
جهانی حکم مرحله اول انتخابی بازی های المپیک 202۴ پاریس را نیز دارد، 

ترجیحاً قصد دارد در رقابت های جهانی شرکت کند.

سایه یخچالی و یارانش روی دیوار برلین
تیم بسکتبال میتل دوچر آلمان با شکست برابر آلبا برلین در رتبه شانزدهم 
 BBL جدول بوندس لیگا ماندگار شــد.این تیم در هفته بیســت و نهم لیگ
در زمین خود میزبان آلبا برلین بود و ۹۵ - ۶۶ مقابل حریف خود شکســت 
خــورد. بهنــام یخچالی در مــدت زمان 11 دقیقه و 23 ثانیــه برای تیمش به 
 MBC میــدان رفت و تنها موفق به کســب 4 امتیاز و یک پاس گل شــد.تیم
با این شکســت نوزدهمین باخت فصل خود را تجربه کرد. شــاگردان ایگور 
جوویــچ بــا 10 پیروزی، 1۹ شکســت و 20 امتیاز، همچنان در رتبه شــانزدهم 

جدول 18 تیمی بوندس لیگا قرار دارند.
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محمد شــاهمیری امروز با حضور در دوره وبیناری به جمع ناظران داوری 
جهانی اضافه می شــود. کمیته داوران فدراســیون جهانی والیبال 20 عضو 
کمیتــه داوران کنفدراســیون  قاره های مختلف را دعوت کــرد تا امروز و فردا 
در وبینار دو روزه ناظری شــرکت کنند، اســم فرهاد شاهمیری عضو کمیته 
داوری کنفدراســیون آســیا هم کنار اعضــای جدید امریــکا، برزیل، بلژیک، 
آرژانتین، هند، مصر، چین، تونس و کویت دیده می شــود که بعد از حضور 
در این وبینار به عنوان ناظر داوری به نفرات قبلی اضافه می شــوند. فرهاد 
شاهمیری عضو کمیته داوران کنفدراسیون آسیا با حضور در این دوره، ناظر 
داوری فدراسیون جهانی والیبال می شود. شاهمیری بعداز اینکه اولین داور 
بین المللــی ایــران در FIVB بود، حــالا هم اولین ایرانی اســت که به جمع 
REFEREE COACH یا ناظران داوری فدراســیون جهانی اضافه می شود. 
خودش به خبرنگار »ایران« می گوید: »من دوست دارم اولین ایرانی ناظر 
داوری جهانی  شوم. مثل وقتی قضاوت می کردم. البته مثل داوری، ناظری 

را باید از مســابقات نوجوانان 
و جوانــان شــروع کنم تــا بالا 
بــروم. شــانس خوبــی اســت 
و کمــک می شــود تــا موفــق 
شــوم.« عضو کمیتــه داوران 
کنفدراســیون آسیا، دلیل این 
اتفاق را عــدم موافقت برای 
ادامه قضاوت در رقابت ها با 
تغییر قانــون داوری می داند: 
»وقتی قانون قضاوت داوران 

تا 60 ســالگی مطرح شــد، من با دوســتانم در فدراســیون جهانی مشــورت 
کــردم، آنهــا هم گفتند یا به داوری برگرد یا ناظــر داوری را انتخاب کن. من 
هم به دلیل اینکه عضو کمیته داوری کنفدراســیون آســیا هستم، ناظری را 
انتخــاب کــردم. به هر حال فدراســیون جهانی می خواســت نســل ناظران 
داوری را تغییر دهد و نسل جدید را با سیستم های جدید تربیت کند. حالا 
من جزو 20 ناظر داوری جهانی هســتم.« شــاهمیری معتقد است حضور 
در جمــع ناظــران داوری، ناظران ایرانی را هم به روز می کند: »من شــرایط 
ناظری در ایران را نمی پسندم، بنابراین هرچه یاد بگیرم به ناظران داوری 

ایران هم منتقل می کنم تا آنها به روز شوند.«

شاهمیری؛  اولین ایرانی 
رهدر جمع ناظران داوری جهان والیبال

چه

حاتمی: به بردهای 
قبلی فکر نمی کنیم

در هانگژو فشار را از روی بقیه رشته ها برمی داریم

 سهرابیان: روزهای بهتری در انتظار قایقرانی است
دو تیم ایرانی رقبایشان در باشگاه های آسیا را شناختند

هدف پیکان؛ بازگشت به جاده قهرمانی
فائزه زمانی/رئیس فدراســیون قایقرانی 
نویــد روزهــای بهتــری بــرای ایــن رشــته 
از  بعــد  ســهرابیان  علیرضــا  می دهــد. 
آرام  آب هــای  ملی پوشــان  درخشــش 
در تایلنــد، قــول افزایش و طلایی شــدن 
بازی هــای  در  قایقرانانــش  مدال هــای 
آســیایی هانگــژو را نســبت بــه دوره های 
قبل می دهــد. او در گفت و گــو با خبرنگار 
»ایــران« از آمادگــی بــرای میزبانــی کاپ 
خبــر  خردادمــاه  در  روئینــگ  آســیایی 
داد:»دیــروز جلســه ای در این بــاره برگزار 
کرده و کارهای میزبانی را شروع کرده ایم. 
خیال مان از بابت قایق ها راحت اســت و 
قایق های جدیدی که به دست مان رسیده 
می توانــد کمــک بزرگــی باشــد، از طرفی 
همکارانم پیست را آماده کرده و سیستم 
موج های مکانیکی هم مهیاست، کارهای 
اولیه را انجــام داده ایم و تمام تلاش مان 
را می کنیــم تــا کاپ تهــران را بــه زیبایــی 
برگــزار کنیم.تــا الان تیــم تایلنــد و عراق 
اعــلام آمادگی کرده انــد ولی هنوز چیزی 
مشخص نیست و باید این اعلام آمادگی 
به صــورت کتبــی به دســت مان برســد.« 
رئیــس فدراســیون قایقرانــی از عملکرد 
مربــی خارجــی تــازه بــه خدمت گرفتــه 
آب هــای آرام راضــی اســت: »رکوردهای 
خــوب ملی پوشــان مان در زمســتان کــه 
اصلًا فصل رکوردگیری نیست و همچنین  

شــده  باعــث  تایلنــد  در  مدال های مــان 
اســت تا از عملکــرد مربــی برزیلی کمی 
راضی باشیم. اما با توجه به برنامه ای که 
پدروســنا برای حضور موفــق در المپیک 
پاریس و نتیجه  درخشانی که در المپیک 
لس آنجلــس دارد، باورداریم که روزهای 
زیباتری در انتظار قایقرانی باشد. اما نباید 
پشــت مدال هــای تایلند پنهان شــویم و 
انتظــار داریــم کــه در این برهــه به خوبی 
حمایت شــویم تــا در بازی های آســیایی 
هانگــژو موفــق عمــل کنیــم. مــا الان به 
حمایت نیاز داریم، امیدوارم کســانی که 
قرار اســت در آینده بعــد از گرفتن مدال 
قایقرانان سراسیمه برای عکس یادگاری 
و تبریــک به فرودگاه بیایند، به جای پیام 
تبریک از الان حمایت هــای لازم را از این 

تیــم انجــام دهند. ما بــا توجه به تــورم و 
گرانی به منابع مالی زیادی نیازمندیم.«

سهرابیان حالا قول ســورپرایز ویژه ای 
را در هانگــژو می دهد:»منتظر ســورپرایز 
قایقرانی در بازی های آســیایی باشید، در 
بازی های آسیایی جاکارتا 7 مدال گرفتیم 
اما رنــگ هیچ کدام طلایی نبــود، در این 
دوره منتظر افزایش تعــداد مدال ها و به 
امید خــدا مدال طلا باشــید. قایقرانی ما 
پیشرفت کرده است و حتی در مسابقات 
قهرمانی آســیایی تایلند به ما به چشــم 
یک تیم تغییرو تحول یافته و یک قدرت 
نگاه می کردند که این باعث افتخار است. 
حالا هم تلاش می کنیم تا در هانگژو فشار 
را از روی دوش بقیه رشته ها برداریم و به 

رنکینگ ایران کمک کنیم.«

گروه ورزشــی/ کنفدراسیون والیبال آسیا 
AVC بــا قرعــه کشــی، گروه بنــدی دور 
مقدماتی قهرمانی باشــگاه های مردان 
آسیا 2022 را اعلام کرد.این رقابتها از 2۴ 
تا 30 اردیبهشــت با حضور هشــت تیم 
به میزبانی پیکان در ســالن فدراســیون 
والیبال برگزار می شــود. از ایــران هم دو 
تیم شهداب یزد و پیکان تهران قهرمان 
و نایب قهرمــان لیگ برتر حضور دارند 
کــه پیــکان ســر گــروه A بــا نماینــدگان 
تایلند، ازبکســتان و ژاپن بــازی می کند. 
شهداب یزد هم سر گروه B با نمایندگان 
قطــر، قزاقســتان و عراق بــازی می کند.

در حالی که این روزها تیم شــهداب یزد 
در تورنمنت ناس امارات بســر می برد، 
تیم پیکان هم از دیروز تمریناتش برای 
قهرمانی باشــگاه های آسیا شــروع شد. 

البته بدون ملی پوشانش.
پیکانی هــا که بــا ســودای قهرمانی 
آسیا و برگشت به اوج افتخارات آماده 
می شوند، امیر عطابخش مدیرعامل 
باشــگاه کــه بــا حمایــت اساســی تیم 
والیبالش را فینالیست لیگ برتر کرد، 
حــالا همــه امکانــات باشــگاه را بــرای 
درخشــش دوباره تیمش بســیج کرده 
است. او به خبرنگار »ایران« می گوید: 
نماینــده  پیــکان  می خواهیــم  »مــا 
شایســته والیبال ایران در باشــگاه های 

آســیا باشــد وبــا دوری چنــد ســاله از 
جایگاهــش در والیبــال ایــران و آســیا، 
دوبــاره افتخاراتــش را تکــرار کنــد. بــه 
هرحال پیکان برند والیبال آسیاســت 
و بایــد در خــور  شــأن برنــدش در هــر 

مسابقه ای شرکت کند.«
مدیرعامل خودروسازان حتی برای 
تقویت تیمش با سوپراستارهای والیبال 
ایرانی و خارجی به عنوان بازیکن کمکی 
پای میز مذاکره نشســته است: »پیمان 
اکبری سرمربی تیم برای تقویت ترکیب 
لیستی از بازیکنان خارجی و ایرانی داده 
تا تیمی در خور پرافتخارترین تیم آسیا 
داشــته باشیم. ما هم در حال مذاکره با 
بازیکنان خارجی هستیم. اما اینکه چه 
بازیکنی و در چه سطحی هنوز مشخص 

نیست. هرچند این روزها اسم بازیکنان 
مطــرح  رســانه ها  بعضــی  را  بزرگــی 
کرده انــد امــا به دلیــل اینکــه لیگ های 
بــزرگ دنیــا هنــوز تمــام نشــده، هیــچ 
چیزی قطعی نیست. ما با سید محمد 
موسوی و ســعید معروف هم صحبت 
کرده ایم اما مشخص نشده است. به هر 
حال باید ببینیم بــا بودجه ای که داریم 

می شود یا نه؟«
ë :گروه بندی تیم ها

تایلنــد  )پیــکان(،  ایــران   :A گــروه 
ازبکســتان  راتچاســیمای(،  )ناخــون 

)اوزتلیوم( و ژاپن )سانتوری سانبردز(
گــروه B: ایــران )مقاومت شــهداب 
یزد(، قطر )الریان(، قزاقستان )تاراز( و 

عراق )باشگاه البحری(.

تیــم ملــی نجــات غریــق زنــان در 
مســابقات نجــات غریــق قهرمانی 
جهــان بــه میزبانــی ایتالیا شــرکت 
می کند. ۹ ناجی غریق ساحلی زن، 
ســال قبل در اولین اردو همزمان با 
تیم مردان در بوشهر تمرین کردند 
کــه 6 نفــر از آنها بــرای اردوی دوم 

در بندرعباس حاضر خواهند شــد. 
قرار اســت تیــم ملــی نجات غریق 
بانــوان بــا ترکیب کامل چهــار نفره 
در مســابقات جهانی ایتالیا شرکت 
ملی پــوش  غریــق  ناجیــان     کنــد. 
4 اردو تا مسابقات قهرمانی جهان 

پشت سر می گذارند.

حضور نجات غریق زنان در جهانی ایتالیا تیم ملی بوکس وارد ایران شد
تیــم ملــی بوکس که بــرای برگزاری اردوی مشــترک با تیم ازبکســتان راهی این 
کشــور شــده بود، بامــداد دیــروز وارد تهران شــد.ملی پوشــان بوکس بــه منظور 
حضوری پرقدرت در بازی های آســیایی اردومشــترک 11 روزه ای را در ازبکســتان 
پشت سرگذاشــتند. البته گفتنی اســت که به استناد ســایت فدراسیون ازبکستان 
تیم ملی اصلی این کشــور همزمان با حضور بوکســورهای ایران برای حضور در 
تورنمنت رومانی راهی این کشور شده بودند و با این حساب تیم ملی ما با تیم ب 

این کشور به تمرین پرداخته است.

درخواست سکوت از گزینه های سرپرستی وزنه برداری
گزینه های تصدی پســت سرپرســتی فدراســیون وزنه برداری دعوت به ســکوت 
و عــدم انجــام مصاحبه شــدند. ســجاد انوشــیروانی و حســین رضــازاده دو نفر 
از گزینه هــای وزارت ورزش بــرای تصدی پســت سرپرســتی فدراســیون از ســوی 
وزارت به درخواســت مســئولان از گفت و گو با اصحاب رسانه درباره مباحث این 
فدراســیون منع شــده اند.گفته می شود مســئولان از آنان خواسته اند تا مشخص 
شــدن وضعیت علی مرادی که ابلاغ بازنشســتگی اش صادر شــده است درباره 

مسائل و مشکلات این فدراسیون گفت و گو نکنند.

شیمیدر به دنبال معجزه در لیگ برتر بسکتبال

پریســا غفاری/ تیم های بســکتبال شــیمیدر قم و 
شــهرداری گــرگان در ســومین مســابقه از ســری 
پنج گانــه نیمه نهایی، امروز در ســالن بســکتبال 
مجموعه ورزشــی آزادی به میــدان می  روند. این 
دو تیم در حالی ساعت 20 با هم رودررو می  شوند 
که شــهرداری گــرگان مدافع عنــوان قهرمانی در 
دو بازی اول صاحب برتری شــده اســت و تنها با 
پیروزی در این مسابقه می  تواند فینالیست لقب 
بگیرد. ولی مهران حاتمی، سرمربی تیم گرگانی 
می  داند که برابر حریف سرســختی قــرار دارد که 
به همین راحتی نمی بازد. شیمیدری ها حتی در 

بازی دوم می  توانستند صاحب برتری شوند، اما 
اشــتباه بازیکن آنها در ثانیه پایانــی برد را تقدیم 
گــرگان کــرد. همه کارشناســان معتقدنــد این دو 
تیم که دیدارهای جذابی را در نیمه نهایی برگزار 
کرده انــد باید در فینــال با هم روبه رو می  شــدند. 
حاتمی، ســرمربی شــهرداری گرگان هــم در این 
باره می  گوید: »در دیدار ســوم برابر شــیمیدر قم 
بــه هیچ عنوان به دو پیروزی قبلــی کاری نداریم 
و با همــان تفکرات و جدیت بــه زمین می  رویم. 
اگــر ایــن دو تیــم در فینــال برابر هــم صف آرایی 
می کردنــد، عدالــت بهتــر رعایــت شــده بــود و 

هــواداران و علاقه منــدان بســکتبال رقابت هایی 
ایــن  بودنــد.«  نظاره گــر  را  جذاب تــر  به مراتــب 
سرمربی از شیمیدر به عنوان تیمی قدرتمند یاد 
می  کند: »خوشــبختانه توانستیم برابر تیم خوب 
و قدرتمند شــیمیدر قــم عملکرد خوبی داشــته 
باشــیم. بدون شک شــهرداری گرگان و شیمیدر 
از باشگاه های بزرگ و مطرح بسکتبال هستند که 
از بازیکنــان و کادر فنــی خوبی هم بهره می برند. 
بازیکنانــم در دو دیــدار قبلی خیلــی خوب ظاهر 
شــدند و موفــق شــدیم در ســایه تــلاش و شــاید 
اندکــی هــم خوش شانســی تا اینجــا به پیــروزی 

مهم و ارزشــمندی دست یابیم. اما اگر فکر کنیم 
کار تمــام شــده اســت، اشــتباه کرده ایــم چــرا که 
هنــوز چیزی قطعی نشــده و باید همه ما مراقب 

لحظاتی که در پیش است، باشیم.«
اما شــیمیدری ها هم که تا اینجــای کار در مرحله 
انجــام  خــوب  بازی هــای  پلــی آف  و  مقدماتــی 
داده انــد، معتقدنــد هنوز کار تمام نشــده اســت. 
دوایــت بایکــس، بازیکــن خارجــی ایــن تیــم که 
در بــازی دوم 31 امتیــاز بــه دســت آورد و ســهم 
بســزایی در رساندن بازی به وقت اضافه داشت؛ 
درخصــوص مســابقه ســوم نیمه  نهایــی مقابل 

شــهرداری گرگان بیان می  کند: »بحث بازی آنها 
 نیســت و به نظرم ما به اشــتباهات خود باختیم 

و گرنه حداقل اکنون یک – یک بودیم.«
او در ادامه هم تأکید می  کند: »ما دو باخت قبلی 
را فرامــوش کرده ایــم و تنها انجام بــازی خوب و 
بــردن در ایــن مســابقه مدنظــر ما اســت. بعد از 
آن بــه بــازی چهــارم و پنجم نــگاه می  کنیــم. در 
هــر صــورت اســتراتژی تیــم را باید تغییــر داد. با 
همــکاری یکدیگر تمام تلاش مــان را می  کنیم تا 
ببریم و هواداران مان را خوشحال کنیم. امروز روز 

بازی بزرگ است.«

ذوب آهن بعد از 8 سال به فینال می  رسد؟
تیم بســکتبال ذوب آهن هــم بعد از شــهرداری گرگان در ســری نیمه 
نهایی دو بر صفر از حریف خود پیش افتاد. آنها هم فردا در بازی ســوم 
و نبود ســجاد مشــایخی مصدوم با نظم آوران بازی خواهند کرد تا در 
صورت شکســت حریف، فینالیست شــوند. ذوبی ها که در بازی دوم 
در کمال خوش شانسی و با ضربات پنالتی به  دومین برد خود رسید ند 
از احکام کمیته انضباطی ناراضی به نظر می  آمدند. این عاملی شــد 
که ســرمربیان و تنی چند از بازیکنان ایــن دو تیم با حکم محرومیت 
تعلیقی  که از دیدار اول نصیب شان شده بود، در بازی دوم بااحتیاط  تر 
رفتار کرده باشــند. فرزاد کوهیان، سرمربی تیم ذوب آهن درباره حکم 
صادر شده از سوی کمیته انضباطی برای اتفاقات بازی اول دو تیم نیز 
بیــان می  کند: »از نظر مــن حکم کمیته انضباطی بــا جرایم مرتکب 
شــده توســط بازیکنان خارجی حریف متــوازن نبود. از نظــر من باید 
احکام ســنگین تری برای آنها صادر می شــد. از طرف دیگر حکمی که 
برای بازیکنان ما صادر شد سنگین بود، در حالی که رفتار بازیکنان آنها 

جرم سنگین تری بود.«
همچنین این مربی بعد از کامبک فوق العاده بازیکنانش در این بازی 
که به برتری 81 بر 80 تیمش منجر شد؛ می گوید: »متاسفانه بازی برای 
ما سخت شــد. نبود ســجاد و از دســت دادن فرید در کوارتر اول ریتم 
بــازی ما را به هم ریخــت و روندی که مدنظرمان بــود طی نکردیم. در 
واقع نبود این دو بازیکن ما را شــوکه کرد، البته رفته رفته با تعویض ها 
و بــه کار گرفتــن برنامه هــای مختلــف بــه بــازی برگشــتیم و هرچه از 
زمــان بازی گذشــت، بازیکنان ما با شــرایط پیش آمده کنــار آمدند و 
خوشبختانه به برد رسیدیم. باید بگویم برای پیروزی فقط جنگیدیم.« 
به هر حال ذوب آهن هم فردا برای برد می  آید تا بعد از 8 سال به فینال 

برسد و سیرجان هم می  خواهد ببرد تا در لیگ باقی بماند.
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